

Frequently Asked Business Facilitation Questions 商务促进的常见问题

What support can the Embassy provide to Trinidad and Tobago companies interested in doing business in China and with Chinese companies?

The Embassy provides support to Trinidad and Tobago business interests in doing business in the People's Republic of China, namely, support to state enterprises and agencies of the Republic of Trinidad and Tobago, verification of the registration status of Chinese companies' (once a copy of the company's Chinese business license is provided), reference information on law firms in China, and guidance on doing business in the Chinese market.

You can contact the Embassy at embbeijing@foreign.gov.tt for information on business opportunities in the People's Republic of China.

使馆能向有兴趣在中华人民共和国开展商务活动的特立尼达和多巴哥公司提供什么帮助？

使馆能向有兴趣在中华人民共和国开展商务活动的特立尼达和多巴哥公司提供帮助，具体来说，就是向特立尼达和多巴哥共和国的国企和机构提供帮助，（一旦提供中方营业执照副本）即可核实中国公司的注册状况，提供中国法律事务所的相关信息及在中国市场开展商务活动的指南。

您可以通过 embbeijing@foreign.gov.tt 与使馆联系，了解中华人民共和国境内的商机。

What support can the Embassy provide to Chinese companies interested in doing business in Trinidad and Tobago?

The Embassy acts as a liaison between Chinese companies and agencies and relevant government agencies in Trinidad and Tobago, in order to promote trade and investment that supports Trinidad and Tobago's sustainable economic development.

You can contact the Embassy at embbeijing@foreign.gov.tt for information on business opportunities in the Republic of Trinidad and Tobago.

使馆能够向有兴趣在特立尼达和多巴哥做生意的中国公司提供什么帮助？

使馆可作为中国公司和机构与特立尼达和多巴哥相关政府机构的联系纽带，以促进支持特立尼达和多巴哥可持续经济发展的贸易和投资。

您可以通过 embbeijing@foreign.gov.tt 和使馆联系，了解在特立尼达和多巴哥共和国境内的商机。